
Minnesanteckningar från styrelsemöte i  
SAMGIS-föreningen i Jämtlands län 
2009-05-25 kl 10.00 på Länsstyrelsen 
Närvarande: Elise Ryder Wikén, Tomas Wettersten, Marie Adolfsson och Gunnar Ersbo 
 
Innan mötet fick vi en presentation av Harry Westermark och Massimo Cato om 
vindkraftplaneringen i länet och hus siktanalyser gjorts med hjälp av GIS. 
 
1. Mötets öppnande 

Elise öppnade mötet och hälsade alla välkomna. 
 
2. Fastställande av dagordning 

Föreslagen dagordning godkändes. 
 
3. Föregående minnesanteckningar 

Föregående minnesanteckningar godkändes. 
 
4. Ekonomi- och medlemsfrågor 

Ingen faktura från resan, deltagarna ska faktureras. Medlemskapet utskickat. 
 

5. Verksamhetsplanering 
Norgeresa 

Resan till Trondheim blev lyckad. Många intressanta föredrag och studiebesök. 
 
MapInfo 

Vi skickar ut förfrågan om intresse för grundkurs i MapInfo i höst.  
 
Höstens aktiviteter diskuteras på nästa möte. 

 

6. Aktuellt hos medlemmarna 
Vectura 
Jobbar med hastighetsprojekt, Vägverket ser över hastigheterna och tar fram bedömning 
för vilka vägar där hastigheten ska sänkas. 
 

 Bergs kommun 
Samråd i höst kring ÖP för vindkraft.. 
Samtliga avtal som berör mark ska skannas in, områdena ska redovisas i ett GIS-skikt..  

 
Lantmäteriet division Fastighetsbildning (Gunnar) 
Kommer in bra med jobb. Många ärenden har avslutats.  
 
Lantmäteriet division Informationsförsörjning (Marie) 

Laserskanning för ny höjdmodell har påbörjats.. 
 
7. Övriga frågor 

Nordiskt GIS-möte hålls i Stockholm 24-25 september i Stockholm. Information skickas 
till styrelsen. 
 
Hemsidan, vi över låter till Västernorrland att ta beslut om hemsidan. 



 
 

8. Nästa möte 
3 september kl 10.00 på Lantmäteriet 
  

9.  Mötet avslutas och Elise önskar alla en trevlig sommar. 


